
Willemsbuiten B R U I S T. 

Het is elke keer weer een lekker gevoel als ik het met mensen heb over Willemsbuiten. Naast het feit dat ik
nog steeds enthousiast ben, merk ik dat anderen dat ook zijn. 
De ruime opzet van de wijk wordt door menigeen gewaardeerd. De straten zijn weliswaar niet zo breed maar
de parkeervakken daarentegen weer wel. De woningen zijn zo gesitueerd dat je altijd wel privacy hebt. 
De combinatie met de hofjes en de doorgaande straten is een mooi verzonnen concept. 

En dan te bedenken dat de basisopzet een totaal andere had moeten zijn…. 
Willemsbuiten zou het “PAPENDAL” van het zuiden moeten worden. Alles gericht op sport!  Ik weet heel zeker
dat het in totaal aanzienlijk minder zou hebben opgeleverd. Ik weet ook heel zeker dat het totale gebied veel
en veel groener zou zijn geworden. Maar u moet nog heel even geduld hebben en dan weten we zeker of
Willemsbuiten ook groener gaat worden. Mijn verwachting is dat we binnen een jaar gaan weten of we een
mooi park gaan krijgen. In deze nieuwsbrief leest u meer over de ontwikkelingen rondom het nieuwe park. 

In deze nieuwsbrief doen we regelmatig een oproep voor ondersteuning. En wat fijn om te zien dat dit nu ook
echt zijn vruchten afwerpt!
Het zegt gigantisch veel over de betrokkenheid van de wijkbewoners. 
Omdat Manuela, onze vorige penningmeester,  is gestopt  hebben we behoefte aan een nieuw bestuurslid dat
zich gaat bekommeren over de financiën. 
Onze oproep leidde tot;  LET WEL drie reacties van wijkbewoners. Wat een luxe. Dit hadden we nooit durven
dromen. De gesprekken met deze mensen zijn gaande.
Wij hopen dat we in de volgende nieuwsbrief kunnen melden met wie wij doorgaan als bewaker van het
gemeenschapsgeld. Dank voor jullie reacties. 
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Jullie hulp gevraagd!

Zoals bekend is er in het Fratershuis, aan de Tilburgsweg 209, in Goirle  een noodopvang voor vluchtelingen
gerealiseerd. Of deze opvang na 1 mei verlengd gaat worden is nog niet duidelijk. Hiervoor loopt momenteel een
onderzoek. 
De gemeente Goirle heeft nog geen standpunt ingenomen voor of tegen verlenging. Onderdeel van het
onderzoek is een peiling onder buurtbewoners. Zij kregen hierover op 17 februari een bewonersbrief.
Meer informatie kunt u lezen op de website van de gemeente Goirle; https://www.goirle.nl/noodopvang.html

Of er nu een verlenging komt of niet, er is bij deze noodopvang veel behoefte aan:
sportkleding voor zowel heren als dames (diverse maten en met name trainingspakken)
halters en dumbells voor fitness
gitaar
voetbalschoenen volwassenen
sneakers voor kinderen, heren en dames
whiteboard of schoolbord
ladekasten
boekjes letters leren schrijven
decoratieve spulletjes om de kamers aan te kleden

Heb je iets waar je niets meer mee doet? De noodopvang is er heel blij mee! Spullen kunnen de hele dag door
worden afgegeven bij het voormalig Fratershuis (net na het viaduct aan de linkerkant).

Bij meldingen en klachten over of bij de opvanglocatie belt u T 06 8255 2863. U krijgt dan een medewerker van
het Rode Kruis of de beveiliging aan de lijn.
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Advertentie 

Beste lezers,

Wij hopen dat bovenstaande uitspraak geregeld voorbij zal komen als we onze nieuwe website mogen
verwelkomen. We zijn blij om te zien dat ook hier onze oproep naar de nodige deskundigheid om de website te
gaan vernieuwen effect heeft gehad. 

Er hebben zich enkele bewoners gemeld die precies die  kwaliteiten hebben die we nodig hebben. 
En wat leuk om te melden dat onze WEBSITE wijkvereniging gaat vernieuwd worden.

Het is wel een klus maar u zult het resultaat gaan ervaren. Op 1 maart hebben de deskundigen het eerste
concept laten zien aan de leden van de wijkvereniging. Daarna volgt de uitwerking. En hopelijk niet te lang daarna
de nieuwe site. Uiteraard houden we jullie via de bekende kanalen op de hoogte. Deze nieuwsbrief zal ook
gekoppeld worden aan de nieuwe website. Hierdoor wordt onze uitstraling professioneler en hopelijk het laatste
nieuws voor eenieder overzichtelijker. 
Je merkt het….de wijkvereniging blijft zich ontwikkelen.
Ook JIJ bent welkom als je mee wilt werken. We hebben ook nog plek voor wat krachten die mee willen werken
aan de Nieuwsbrief (schrijven van artikelen, het helpen maken van de Nieuwsbrief, het redigeren van de teksten
enz. kortom een redactielid) . 
Aanmelden kan via info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl
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Carnaval ligt inmiddels achter ons en het volgende event staat alweer voor de deur.  

Op zaterdag 25 maart van 18:00 - 22:30 organiseert de wijkvereniging “Smakelijk Willemsbuiten”, waarbij je als
koppel een voor-, hoofd- of nagerecht gaat maken en de andere 2 gerechten bij een ander koppel thuis gaat
nuttigen.  Inmiddels hebben 18 koppels zich ingeschreven, maar ook hier geldt hoe meer zielen hoe meer
vreugd. 

De avond wordt afgesloten met een gezellige borrel in de wijk. 

Wil je meedoen aan dit event? Schrijf je dan voor 6 maart in via https://forms.gle/5NPrEs5etmFs4Dzw6 of scan
bovenstaande QR code. 
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advertentie

Uw glazenwasser in Willemsbuiten is:

Kwaliteit, service, maatwerk en dat alles voor een leuke prijs. Al ruim 300 klanten in onze wijk. Voor
nadere info: info@rcm-glasbewassing.nl of bel 06 261 21 330. Aan u de keuze: 1 keer per maand of 1 keer per
twee maanden. Zonder strepen én ook de kozijnen worden meegenomen. 

WIE KENT HAAR NIET? Marie de Puij-Baron....

Mietje (Marie) de Puij-Baron was een Nederlandse zwemster en er is een straat naar haar vernoemd in onze
wijk. Baron geldt als een van de wegbereiders van het Nederlandse vrouwenzwemmen. Ze was de tweede
Nederlandse zwemster, die uitkwam bij de Olympische Spelen. Daar, in het 50-meterbassin van het
zwemstadion Georges Valery van Parijs, maakte Baron indruk in de series van de 200 meter schoolslag; de
zestienjarige won met grote overmacht, maar kwam uiteindelijk bedrogen uit. Volgens de jury had de pupil bij
een van de keerpunten niet met de voorgeschreven twee handen aangetikt, en dus volgde diskwalificatie. Een
protest van de Nederlandse ploegleiding mocht niet baten.

Bij datzelfde toernooi eindigde Baron met de Nederlandse estafetteploeg op de 4x100 meter vrije slag op de
zesde en laatste plaats. Een herkansing kreeg de zesvoudig Nederlands kampioene in 1928 bij de Olympische
Spelen van Amsterdam, en die greep ze met beide handen aan: Baron won ditmaal de zilveren medaille op de
200 meter schoolslag in een tijd van 3.15,2. Bij datzelfde toernooi kwam de tweevoudig wereldrecordhoudster
op de kortebaan (25 meter) overigens in actie bij het torenspringen; ze eindigde als vierde met 27,20 punten.
Ze stopte met haar zwemcarrière toen ze eind oktober 1929 haar verloving aankondigde. In 1930 trouwde ze
met Pieter Lourens de Puij. Ze kreeg een zoon en een dochter met hem. Baron overleed op 23 juli 1948 na een
langdurig ziekbed op 40-jarige leeftijd. 
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Haalbaarheidsonderzoek Stappegoorpark

In de vorige nieuwsbrief gaven we aan dat architectenbureau Karres en Brands start met een
haalbaarheidsonderzoek. Zij bekijken of het haalbaar is om het openbaar park met een semiopenbare (NK-
waardige) atletiek accommodatie te realiseren.

In eerste instantie heeft Karres en Brands de programma’s van eisen en wensen van alle belanghebbenden in
de projectgroep Stappegoorpark (dus ook van de bewoners) doorgenomen. In het overleg van 14 februari zijn
de vragen die Karres en Brands nog had, gesteld. Er was een eerste inventarisatie gemaakt van alle eisen en
wensen en daar het aantal vierkante meters aan toegekend. De totaal oppervlakte van alle afzonderlijke eisen
betrof 90.000 m2 (al was dat wel inclusief 3x een afzonderlijke wens van atletiekbaan). Het beschikbare gebied
is 40.000 m2 groot. Zie daar de uitdaging.

Karres en Brands had zelf een onderscheid gemaakt tussen eisen en wensen. De vraag was of eenieder zich in
de gemaakte verdeling tussen eisen en wensen kon vinden. 
Afgelopen 21 februari hebben wij daar via mail op gereageerd. Onze eis is en blijft: 25.000 m2 functioneel park.
De invulling van het park is voor het haalbaarheidsonderzoek even verschoven naar de categorie ‘wensen’. Wij
kunnen ons daar in vinden, maar hebben wel duidelijk aangegeven dat de verschillende onderdelen van de
invulling voor ons wel degelijk essentieel zijn. Het is uiteindelijk dus 25.000 m2 functioneel park EN een
passende invulling. 

Het volgend overleg staat gepland voor 22 maart. Wij verwachten dan meer zicht op mogelijke creatieve
oplossingen en daarmee ook meer zicht op de haalbaarheid. Dus in de volgende nieuwsbrief meer!

Hoe houden wij afstemming met de wijk?
Eerder is in de nieuwsbrief een oproep gedaan om input te geven voor het park. Alle bewoners die input
hebben gegeven, zijn gevraagd om betrokken te blijven en mee na te denken over het vervolg van
Stappegoorpark. Wij zijn daardoor nu met totaal 13 personen daarbij betrokken. Informatie wordt gedeeld en
reacties worden afgestemd. 
Wanneer de invulling van het park concreter wordt, stemmen we dat zeker nader met jullie als bewoners af. Zo
zorgen we dat het park aansluit op de wensen en de toekomst van de wijk. 
Wij vinden het belangrijk dat het gehele traject heel transparant verloopt. Mocht je meer informatie willen en/of
ook mee willen denken over het nieuwe Stappegoorpark laat dat dan weten door een mail te sturen naar
info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl

M A A R T  2 0 2 3 I N F O @ W I J K V E R E N I G I N G W I L L E M S B U I T E N . N L  

mailto:info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl


TCT, het laatste nieuws

Is de wijkvereniging nu alleen maar bezig om ruzie te maken met TCT? Dit is zeker niet het geval. Wat is er dan
wel aan de hand? De wijkvereniging is de oren en de ogen van de wijkbewoners. Wij luisteren naar de
bewoners en als het nodig is roepen wij de bewoners bij elkaar. 
U heeft de afgelopen week wellicht het hele verhaal kunnen lezen in het Brabants Dagblad over “wat er
allemaal speelt”. (https://www.bd.nl/tilburg/illegale-bomenkap-en-herrie-uit-de-feesttent-buurt-is-tennisclub-
tilburg-helemaal-beu~a4c06d37/).

Wat vindt de wijkvereniging er nu van?
Wij zien TCT als een buur van de wijk. Net als Willem II en als Attila. En ja, wij weten het; TCT  zat er het eerst
voordat er woningen werden gebouwd. 
Dat is steeds het verhaal dat wordt gedaan. Maar het gaat om meer. De direct omwonenden hebben werkelijk
veel overlast van TCT. Niet omdat men op alle slakken zout legt maar omdat de problemen zich opstapelen. Er
zijn in de gemeente Tilburg regels en die regels tellen voor iedereen….dus ook voor TCT. 
Maar helaas geeft TCT niet thuis als er wordt gevraagd volgens de regels te werken. Er zijn vele pogingen
gedaan. Zo heeft onze voorzitter een keer het initiatief genomen EN gesproken met o.a. de ‘vertrokken’
voorzitter van TCT om de problemen te melden en te bespreken. Dit is al ruim twee jaar geleden. De bewoners
uit,  met name de Bernard Leenestraat, hebben ook herhaaldelijk aan de bel getrokken. De bewoners willen
graag communicatie maar TCT ging/gaat er maar niet op in. Nu is het geëscaleerd.  En krijgt TCT boetes omdat
ze steeds weer de regels overtreden. 
Als wijkvereniging hebben wij steeds gehoopt en gezocht naar de communicatie. Er is nu een mediationtraject
gestart. WE WILLEN ER SAMEN UIT KOMEN en hopelijk gaat dat lukken. Maar als de hakken in het zand worden
gezet dan gebeurt dat blijkbaar van twee kanten. 

Overlast voorkomen, rekening houden met de wijk(bewoners) en iedereen moet zich houden aan de spelregels.
Dat is hetgeen waarvoor de wijkvereniging zich zal blijven inzetten. De opmerkingen van de direct
omwonenden moeten serieus worden genomen. En last but not least natuurlijk mogen bij TCT de sporters
lekker tennissen. En wil je gaan stappen dan zijn daarvoor andere locaties in de stad. 
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Update vanuit de werkgroep Woonomgeving en Verkeer

Het is alweer enige tijd geleden dat we update hebben gegeven vanuit onze werkgroep rondom woonomgeving
en verkeer. Dat betekent niet dat er niets is gebeurd in de afgelopen periode. Daarom willen wij jullie graag
bijpraten wat er gebeurd is en waar we nog mee bezig zijn.

Dampad
Allereerst het Dampad, voor wie het niet weet dit is het voetpad langs de geluidswal. Hier zijn de trapjes weer
teruggebracht samen met sluishekjes voor de veiligheid. Ook zijn er aan beide einde klaphekken geplaatst. Dit
om te voorkomen dat er veel en hard gefietst en gebromd werd. In de praktijk zien we hiervan zeker effect. De  
meeste fietsers rijden nu niet meer over het voetpad. 
Bij het klaphek zien we wel dat de veer er vaak uit is en dat het dichtvallen vaak met veel geluid gaat. Voor
beiden wordt door de gemeente een oplossing gezocht.

Oproep voor hondenbezitters 
Twee van de grootste ergernissen die we horen in de buurt:

Binnen de bebouwde kom is het niet toegestaan om honden los te laten lopen. 
U bent verplicht om de poep van uw hond op te ruimen. De wijk heeft steeds meer overlast van
hondenpoep die overal ligt. 

Beide gelden ook voor het Dampad, dit is geen uitzondering. Ook het Dampad is geen vrij losloop veldje voor
honden. Er zijn hier veel wandelaars en ook (uw) kinderen spelen hier en deze overlast maakt het geen fijne
plek. 

Vraag aan onze hondenbezitters: 
Is er behoefte in de wijk aan een losloop veldje voor honden? En heeft u eventueel suggesties voor een locatie? 
Laat het ons via email weten op info@wijkverenigingwillemsbuiten.nl 
Wij kunnen hier geen beloftes voor doen, maar als er voldoende animo is gaan wij hier verder over in gesprek
met de gemeente.

Uitkijkpunt 
Ondertussen is er ook een oplossing gekomen voor het grote raam bij het uitkijkpunt. Deze gaat vervangen
worden door frame van kleinere raampjes. Dit is makkelijker te onderhouden en te vervangen bij vandalisme.
Het hekwerk ervoor zal blijven staan. Wel zal er een deur inkomen zodat we makkelijk erachter kunnen om
eventueel schoon te maken of voor activiteiten vanuit de wijk. De aanvraag hiervoor is gestart, wij zullen later
melden wanneer dit gaat gebeuren.
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Hard rijden en parkeren in de wijk
Onze wijk is een 30km zone, dit is niet voor niets en ook al een vrij hoge snelheid. Er zijn veel spelende
kinderen, fietsers, wandelaars en huisdieren. Het soms wachten tot het eens mis gaat.
Het gaat hier niet alleen om de zogenaamde pakket en maaltijdbezorgers, maar in de meeste gevallen om
onze eigen wijkbewoners die hier te hard rijden. Misschien bent u er niet eens bewust van.
Er zijn metingen gedaan waarin het te hard rijden wordt bevestigd. We zien dit vooral op de doorgaande
wegen zoals Willy den Oudenstraat, Marie Baronstraat en Bernard Leenestraat.

Voor de “hofjes” binnen de wijkjes zijn er al kleine plantenperken gemaakt naast de “brandgangen” die achter
de tuinen lopen. Dit voorkomt dat je niet zomaar ineens de straat oploopt zonder overzicht of er verkeer
aankomt. 
Voor de doorgaande wegen zijn we nog in overleg of we extra maatregelen kunnen nemen die wegen optisch
smaller maken en daarmee de snelheid hopelijk beperken. Concrete plannen hiervoor volgen nog.
Er zal ook meer gecontroleerd worden op parkeren in de parkeervakken in algemeen, maar ook specifiek
tijdens de voetbalwedstrijden. Dit geldt ook voor de Kea Bouwmanstraat waar op de parkeerpleintjes
geparkeerd moet worden en niet op straat in verband met gevaarlijke situaties.

Trapveldje
Er is al enige tijd vraag naar een speel/trap veldje voor de jongeren. Deze groep zal de komende tijd ook alleen
maar groter worden naar verwachting. Op dit moment zijn wij in overleg met de gemeente om hiervoor iets te
gaan regelen. Hier zullen we binnenkort op terug komen.

Fietsen naar het Olympiaplein
Dan hebben we nog de onhandige situatie van het fietspad vanuit de Willy den Oudenstraat naar het
Olympiaplein (via de tijdelijke school). Dit is voor niemand een echte wenselijke situatie en een gevaarlijke
aansluiting op de weg waar vaak door de meeste te hard gereden wordt. 
De definitieve oplossing hiervoor zal uiteindelijk meegenomen worden in de discussie rondom het
Stappegoorpark. De gemeente is wel aan het kijken wat de mogelijkheden zijn voor een veiligere oplossing in
de tussentijd.
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Bernard Leenestraat 
Aan de andere kant van de wijk, langs de Bernard Leenestraat richting Goirleseweg, was er de wens om ook
een voetpad aan de andere kant te hebben zodat je niet over hoefde te steken. Het was echter niet mogelijk
om dit te bestraten door de wortels van de bomen ter plaatse. Er is hier nu gekozen voor een zogenoemd
“olifanten paadje”. De grasstrook waar die als pad gebruikt kan worden zodat er een natuurlijk pad ontstaat.
Hiervoor is het hekje langs de Goirleseweg vervangen door twee paaltjes. 

Een stukje verder op de Bernard Leenestraat hadden we ook een ongewenste situatie tussen de
parkeerplaatsen langs de tennisbanen en P3. Dit was een verloren stuk groen en voetgangers moesten
hierdoor twee keer oversteken wat tot gevaarlijke situaties leidde. Met name tijdens drukke periodes bij
evenementen. Hier is nu het voetpad doorgetrokken.

Overige wensen of aandachtspunten? 
Hopelijk hebt u deze nieuwsbrief weer met plezier gelezen. 
Hebt u nog aandachtspunten voor ons of wilt u reageren op oproepen in deze nieuwsbrief? Laat het ons weten
via info@wijkvereningingwillemsbuiten.nl
Wij zijn blij met uw input!
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